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Algemene vraag: 
Door omstandigheden waren wij niet in de gelegenheid om de regionale raadsledenbijeenkomst van 17 mei 2023 
bijwonen. Bij de stukken die voor die avond is er voor elke GR een factsheet gepubliceerd die wij wel hebben 
kunnen inzien, ondanks dat we er niet waren. Wij vinden deze factsheets heel nuttig. Kunnen deze duidelijke 
factsheets in het vervolg worden toegevoegd bij een agenda voor de raadscommissie zoals die nu voorligt op 
8 juni?
antwoord Dit is doorgegeven aan de griffie. De griffie zal dit voor een volgende keer meenemen.

GR ABWF Afval Beheer Westfriesland

1. Kunt u al inschatten wanneer we de uitkomsten van de onderzoeken rondom het beheer 
van de voormalige stortplaats Westwoud gaan evalueren?

antwoord Nee, in 2023 worden de verschillende onderzoeken van de afgelopen jaren besproken en 
volgt besluitvorming over de te nemen maatregelen nadat onderzocht is wat de 
financiële consequenties zijn.

GR ODNHN Omgevingsdienst

1. Bij de behandeling van de kadernota 2024 is aangegeven dat er extra financiering nodig 
is ivm de vele WOO verzoeken. Waar kunnen wij dit terugvinden in de begroting?

antwoord De lasten voor de Woo verzoeken zijn in de begroting ondergebracht in programma 1 
Milieutaken. Op pagina 34 van de begroting kunt u zien dat het bedrag uit de kadernota 
2024 voor Woo verzoeken is verdeeld onder de deelnemers.

2. In de kadernota 2024 lazen wij dat er een oriëntatie plaats gaat vinden om te 
onderzoeken of het uitvoeringsprogramma voor 2 jaar kan worden opgesteld ipv 
jaarlijks. Wordt dit in 2023 onderzocht en zou dat dan mogelijk in 2024 kunnen ingaan?

Antwoord Er vindt inderdaad een oriëntatie plaats om een 2 jaarlijks uitvoeringsprogramma op te 
stellen. Hiervoor dienen echter nog wel de nodige stappen te worden doorlopen, denk 
hierbij aan commitment van alle deelnemers en goedkeuring van de provincie in het 
kader van het interbestuurlijk toezicht. Omdat de voorbereidingen voor het 



Uitvoeringsprogramma 2024 nu al in volle gang zijn, zal dat niet eerder lukken dan in 
2025.

3. Waarom is het accountantsverslag 2022 in concept bij de stukken gevoegd, waarom 
geen definitief exemplaar?

Antwoord Op het moment van verzenden van de jaarstukken 2022 en de begroting 2024 (dezelfde 
dag als de DB-vergadering 26 april 2023) was dit definitieve verslag nog niet beschikbaar 
aangezien het definitieve verslag vrijkomt na de DB vergadering. Deze is kort na deze 
vergadering binnengekomen. Dit definitieve verslag wordt met de AB stukken voor de 
vergadering op 12 juli meegezonden.   

4. Het CDA juicht de komst van de Omgevingswet toe. Al is het alleen maar omdat de 
wettelijke proceduretermijn formeel van 26 weken naar 8 weken gaat. U geeft aan dat 
dit in de toekomst van invloed zal zijn op uw kengetallen en de benodigde capaciteit. Is 
dit al opgenomen in de begroting van 2024 op staat ook dit als PM post opgenomen?

Antwoord De financiële consequenties van de invoering van de Omgevingswet zijn waar mogelijk 
in beeld gebracht. Op het gebied van Bodem, LPG-tankstations, Asbest en 
Veehouderijen zijn de financiële gevolgen in deze begroting opgenomen.

GR RSW Recreatie Schap Westfriesland

1. Bij de behandeling van uw kadernota hebben we ook gesproken over de uitvoering van 
het natuur- en recreatieplan WF, u gaf aan dat de kosten 10 tot 15 % gestegen waren en 
dat u hiervoor de middelen uit de ingestelde Algemene Reserve te hebben ingezet.  
Vraag: is de Algemene Reserve nu nog toereikend conform afspraken?

antwoord De kosten van projecten uit het Natuur- en Recreatieplan worden gedekt vanuit de 
Reserve Natuur- en Recreatieplan. Dat is een bestemmingsreserve en geen algemene 
reserve. Kostenstijgingen voor deze projecten hebben daarom geen invloed op de 
Algemene Reserve. Het leidt er wel toe dat de Reserve Natuur- en Recreatieplan eerder 
leeg is. 

De kosten van de inflatie worden opgevangen binnen de exploitatie van het betreffende 
jaar, welke positief wordt afgesloten. Het is aan het Recreatieschap om met de te 
maken kosten binnen de geïndexeerde bijdrage van de inwoners te blijven. Dat dit soms 
een moeilijke opgave is spreekt voor zich. De middelen uit de algemene reserve zijn 
toereikend en conform de Regionale richtlijn.

2. Ivm de natuuropgave, de toename van het aantal inwoners en het opwaarderen van het 
natuur- en recreatieplan verwachtte u, bij behandeling van de kadernota, dat er meer 
middelen nodig zouden zijn. Dit is echter nog niet opgenomen in de begroting voor 
2024. Waarom niet?

Antwoord In de aanbiedingsbrief van de Jaarstukken 2022 en de Begroting 2024 meldt het 
Recreatieschap hierover het volgende: 

‘Het dagelijks bestuur ziet een grote uitdaging op onze regio afkomen op het gebied van 
natuur en recreatie. De natuur- en recreatiegebieden staan onder druk terwijl er meer 
dan ooit behoefte aan is. En die druk en behoefte zullen alleen maar toenemen. Er 
moeten volgens het woonakkoord tot wel 16.000 extra woningen komen in 2040. Al die 
mensen moeten ergens recreëren. Tegelijkertijd leggen ook thema’s als energie, 
klimaat en bedrijvigheid een steeds grotere claim op het landschap. 



Het bestuur zal een visie én ambitie gaan vormen om voor nu én voor de toekomst te 
zorgen voor voldoende natuur en recreatie voor de bewoners van en bezoekers aan de 
regio. Dit zal (mogelijk) leiden tot een herziening van (delen van) het Natuur- en 
Recreatieplan Westfriesland. Uiteraard zal u nauw betrokken worden bij het opstellen 
van deze visie. Een nieuwe visie en ambitie hebben zeer waarschijnlijk ook financiële 
gevolgen. Het is op dit moment te prematuur om aan te kunnen geven hoe die eruit 
gaan zien. Zodoende is er ook nog geen bedrag opgenomen in de Conceptbegroting 
2024. De financiële gevolgen zullen onderdeel zijn van het proces dat wij ingaan om tot 
een nieuwe visie en ambitie te komen. Eventuele gevolgen voor 2024 en verder zullen 
worden verwerkt in de rapportages.’


